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Hallituksen kokous 1/2023
Aika: 5.1. kello 14.15
Paikka: Origo MaD242/241

Hallitus: Läsnä:

Juuso Kinnunen
Mikael Myllymäki
Atte Heikkinen
Valtteri Hiltunen
Erika Kannisto
Sessi Hautala
Topias Jakkula
Liisa Miettinen
Sara Peltoluhta
Roope Poikala
Matias Rahkonen
Mikko Röyskö
Kiril Sanasvuori
Eemeli Voutilainen
Nio Piri
Joni Tervo

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
-
x
-
x (Poistui kohdassa 10)
x
x
x
x
x
x
x
Hallituksen ulkopuolinen jäsen
Ulkopuolinen toimija (poistui kohdassa 5)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen avasi kokouksen ajassa 14.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Mikael Myllymäki.

4. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Muutetaan kohta 4. Esityslistan hyväksyminen muotoon Asialistan hyväksyminen.
Lisätään kohdat 12. a. Tammikuun karaoke, sekä 12. c. Kyykkätreenit ja siirretään muita
kohtia tarpeen mukaan.

5. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Myönnetään Joni Tervolle läsnäolo- ja puheoikeus. Joni esitteli Loimun
kampuspromoottorina uudelle hallitukselle Loimun toimintaa. Mikon mielestä ulkona on
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kylmä. Nioa ovat kahden kurssin tyypit kiusanneet sähköpostilla. Atte ei usko lumeen ja
Erikan mielestä ulkona on liukasta lumesta huolimatta. Saran loma on ollut oikein
rentouttava, koska vapaapäivät menivät sairasteluun.

6. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

7. Hallitustoiminta
a. Työjärjestys

Jokainen hallituslainen tutustuu työjärjestykseen ja sen sijaintiin Ynnän drivessa
kokouksen ulkopuolella.

b. Kokouskäytänteet
Mikko kertoo, että keskustelun ollessa auki puheenvuoroa on hyvä pyytä
esimerkiksi viittaamalla. Atte sanoo, että kokouksen aikana keskitytään
kokoukseen eikä puhuta kavereille. Sara sanoo, että kokouksiin tullaan ajoissa
paikalle. Asioita ei ole syytä ottaa henkilökohtaisesti jos niistä ollaan eri mieltä.
Oma mielipide kannattaa ehdottomasti tuoda esille, vaikka olisikin ainoa asiasta
eri mieltä oleva. Nio ilmoittaa, että jos asiasta on eri mieltä, voit pyytää tästä
erikseen merkintää pöytäkirjaan.

c. Toimikuntasäännöt
Byrokraattinen asiakirja, joka on hyvä lukea samalla kun tutustuu
työjärjestykseen ja erityisesti siinä tapauksessa, jos tulet toimimaan jossain
toimikunnassa.

d. Kulkuoikeudet ja avaimet
Juuso ilmoittaa, että Ynnällä on avaimia, joilla pääsee kulkemaan varastoon ja
toimistoon, kun niiden kulkuoikeudet ovat voimassa. Lisäksi on kulkulätkiä, jotka
pitää hakea JYY:n toimistolta. Mikko täsmentää, että avaimia on vain neljä
kappaletta koko Ynnän hallitukselle, mutta kulkulätkiä on kaikille hallituslaisille.

e. Nimenkirjoitusoikeuksien ilmoittaminen PRH:lle
Juuso ehdottaa, että budjetoidaan muutokseen 20 euroa. Kiril kannattaa.
Budjetoidaan 20 euroa nimenkirjoitusoikeuksien muutokseen.

f. Pankkitilioikeudet
Juuso hoitaa pankin kanssa tilioikeuksien siirtoa. Evätään tulevaisuudessa
vanhat ja tarpeettomat oikeudet.

g. Hallituskuvat
Mikko on käytettävissä kuvien ottamiseen, jos asia hoidetaan tammikuun aikana.
Sovitaan tarkemmin kuvien ottamisesta kokouksen ulkopuolella.
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h. Muut
Juuson mukaan ei muuta.

8. Hallitusvirat
Pidetään 10 minuutin mittainen kokoustauko ajassa 14.49. Jatketaan kokousta ajassa
15.00. Juuso avaa keskustelun. Kaikki ovat vastanneet Juuson lähettämän kyselyyn.
Kyselyn mukaan Tapahtumavastaavien ja fuksivastaavien pesteihin on paljon halukkaita.

Kokouksessa valitut hallitusvirat:
Sessi Hautala: Fuksivastaava, some-vastaava
Matias Rahkonen: Tapahtumavastaava, KV-vastaava
Roope Poikala: Sopo-vastaava, tapahtumavastaava
Sara Peltoluhta: Sopo-vastaava, matematiikan ja tilastotieteen kopo-vastaava
Eemeli Voutilainen: Tapahtumavastaava, kestävän kehityksen -vastaava
Liisa Miettinen: 3miot-vastaava
Kiril Sanasvuori: Fysiikan kopo-vastaava, tapahtumavastaava
Mikko Röyskö: Webmaster
Valtteri Hiltunen: Yrityssuhdevastaava
Mikael Myllymäki: Yrityssuhdevastaava, kulttuurivastaava
Topias Jakkula: Yrityssuhdevastaava, tiedottaja
Erika Kannisto: Sopo-vastaava
Atte Heikkinen: Liikuntavastaava

9. Toimihenkilövirat
a. Toimihenkilövirat

Kokouksessa valitut toimihenkilövirat:
Liisa Miettinen: potentiaalikuoppa- ja origovastaava
Atte Heikkinen: TEK- ja ML-yhteyshenkilö, Risteilyamiraali
Mikael Myllymäki: SFMO-yhteyshenkilö
Roope Poikala: JANO ry ja MAOL-yhteyshenkilö
Eemeli Voutilainen: LOIMU ja TiTOL-yhteyshenkilö
Kiril Sanasvuori: Saunamaisteri
Topias Jakkula: Retkeilyvastaava
Valtteri Hiltunen: maku- ja esanssivastaava
Matias Rahkola: haalarimerkki-paita-tölkkisukka-merkki-ja-nauha -vastaava

Lakkautetaan kyykkävastaavan pesti.
Uusia toimihenkilövirkoja voidaan nimittää ympäri vuoden.

b. Muut henkilöt
Pidetään kuuden minuutin mittainen kokoustauko ajassa 16.15. Jatketaan
kokousta ajassa 16.22.
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Kunnianimitykset:
Mirva Toivio: Ynnän kahvinkeitin
Jyri Kohvakka: Ynnän Väyrynen
Philson Aden: Ynnän kirjoittaja
Alla Marchenko: Ynnän moi-Pitää-mennä
Nio Piri: Ynnän jokapaikan martta
Enni Rajala: Ynnän paparazzi
Henna Kokkonen ja Samuli Aalto: Ynnän rahiksen työllistäjät
Juho Siitari: The Siitari

10. Hallituksen koulutus
Koulutus järjestetään HV-mökillä 13.-15.1. Salmenkylän metsästysmajalla vanhan
hallituksen toimesta. TEK sponsoroi HV-mökkiä 100 eurolla. JYY:n järjestöseminaari on
20.1.-21.1. johon kannattaa ilmoittautua omaan pestiin liittyviin ja/tai itseään kiinnostaviin
koulutuksiin oman vastuualueen ulkopuolelta.

11. Fuksit
Uudelle fuksivastaavalle tehtävänä selvittää onko uusia fukseja tullut.

12. Tapahtumat
a. Tammikuun karaoke

Tiistaina 10.1. Resinassa klo 20.00 alkaen ja yhdenvertaisuusvastaavana toimii
Sara.

b. Käsityöpiiri
Järjestetään tiistaina 17.1. klo 18 Lähteen (kirjaston) Student lounge -tilassa ja
Erika toimii yv-vastaavana. Käsityöpiirillä ei ole erillistä aihetta tällä kertaa.

c. Kyykkätreenit
Keskiviikkona 18.1. Kampuksen kentällä tai mattilanniemessä. Erika selvittää
sijainnin ja alkamisajankohdan.

d. Sitsit 25.1
Järjestetään ESC:issä ARI-teemaiset sitsit klo 18 alkaen. Algo ry ei ole mukana
näillä sitseillä, mutta ovat halukkaita yhteistyöhön tulevaisuudessa sitsien
järjestämisessä. Ilmoittautuminen alkaa 11.1. klo 12 ja päättyy 18.12. Kiril
ehdottaa, että kysyttäisiin jotain toista ainejärjestöä mukaan sitseille. Tarvitaan
vielä yhdenvertaisuusvastaava tapahtumalle. Atte toimii toisena toastmasterina.

e. 3MIOT
Pidetään 26.1. teemalla “paluu kivikaudelle”.
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f. JM-kyykkä
Pidetään joko 28.1. tai 4.2. Sovitaan päivämäärä tarkemmin Linkin ja Radikaalin
kanssa. Mattilanniemi on aiemmin ollut sijaintina ja toiminee tänäkin vuonna. Kiril
on ilmoittanut halukkaaksi päätuomariksi. Lisää tuomareita tarvitaan. JM-kyykän
voittajat saavat lipun joukkueelleen Tampereella järjestettävään MM-kyykkään.

g. MM-kyykkä
Järjestetään lauantaina 11.2. Tampereella. Ynnällä on yksi joukkuepaikka.
Yhteiset bussikyydit kysellään Linkiltä. Halukkaat katsojat voidaan mahdollisesti
ottaa myös mukaan bussikyyteihin.

h. muut
Erikalla ei muuta tapahtumista. Tapahtumavastaavat pitävät ensimmäisen
tapaamisen HV-mökillä.

13. Liikunta
Liikuntavuorot jatkuu tiistaina 10.1. klo 21-22.

14. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Atte on kiinnostunut toimimaan approtoimikunnan puheenjohtajana. Todetaan,
että viimevuoden puolella perustettu toimikunta on edelleen lainvoimainen.
Nimetään Atte toimikunnan puheenjohtajaksi ja seuraavat henkilöt toimikunnan
jäseniksi:
Liisa Miettinen
Roope Poikala
Juuso Kinnunen

Approt järjestetään alustavasti keskiviikkona 29.3.

b. Muut
Nio ilmoittaa, että Kännytoimikunta olisi hyvä perustaa piakkoin, jos
julkaisuajankohdaksi haluaa tulevan vapun. Etsitään Kännylle halukkaita tekijöitä.
Liisa on alustavasti kiinnostunut toimimaan kännytoimikunnan puheenjohtajana.
Perustetaan kännytoimikunta ja nimetään Liisa Miettinen toimikunnan
puheenjohtajaksi. Nimetään toimikunnan jäseniksi seuraavat henkilöt:
Erika Kannisto
Roope Poikala
Topias Jakkula
Juuso Kinnunen
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15. Sopoasiat
Lisätään Roope uutena sopona matlusopojen ryhmään ja mietitään ensimmäistä
tapaamista tammikuulle.

16. Kopoasiat
Erään tilastotieteen luennoitsijan kanssa ongelmia.

17. KV-asiat
Uuden KV-vastaavan on hyvä selvittää onko uusia KV-opiskelijoita saapunut.

18. Yrityssuhteet
a. Hallitushupparit

Juuso huomauttaa, että edelliset hallitushupparit toimittanut yritys on mennyt
konkurssiin, joten uusi yritys on etsittävä. Yrkkien sähköpostista löytyy
aikaisemmin kilpailutettuja yrityksiä, joista etsinnän voi aloittaa. Hupparit tulisi
hoitaa pian. Yhteistyökumppaneilta täytyy kysyä sponsorointia (ESC, TEK ja
Loimu).

b. Muut
Laajavuoren sopimuksen uusimisesta on kyselty hallituslaisilta. Escapen kanssa
ei ole allekirjoitettua kirjallista sopimusta. Juuso lähtee selvittämään Escapen
kanssa sopimuksen allekirjoittamista mahdollisimman pian ja hoitaa kirjallisen
sopimuksen, kun on saanut nimenkirjoitusoikeuden.

19. Muut sektorit
Mikko ilmoittaa Ynnän nettisivujen pyörivän.

20. Sauna
Sauna menee vuokralle NESU Jkl ry:lle 13.-14.1. Saunan katolla on lunta. Saunan
vuokraamisen uudet hinnat ovat tulleet voimaan.

21. Budjetoinnit
Atte ehdottaa IntegraatioFesteihin 2022 budjetoitavaksi 1 000 euroa. Mikko ja Liisa
kannattavat ehdotusta. Budjetoidaan 1 000 euroa IntegraatioFesteihin 2022. Juuso
ehdottaa, että budjetoidaan talousarvion mukainen 1 700 euroa approtoimikunnalle.
Ehdotus saa kannatusta Liisalta ja Kirililtä. Budjetoidaan 1 700 euroa
approtoimikunnalle. Juuso ehdottaa, että budjetoidaan talousarvion mukainen summa
450 euroa pankkikuluihin. Kiril kannattaa. Budjetoidaan 450 euroa pankkikuluihin. Juuso
ehdottaa 600 euroa budjetoitavaksi HV-mökkiin. Atte kannattaa. Budjetoidaan 600 euroa
HV-mökkiin. Juuso ehdottaa, että budjetoidaan 20 euroa PJ-takin brodeeraukseen. Kiril
kannattaa. Budjetoidaan 20 euroa brodeeraukseen. Atte ehdottaa, että budjetoidaan
TEK:in sponsoroima 100 euroa laadukkaaseen HV-mökkikokemukseen. Roope
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kannattaa. Budjetoidaan TEK:in tarjoama 100 euroa HV-mökkiin.

22. Hankinnat
a. Toimistotarvikkeet, kahvi- ja muut juoksevat kulut

Juuso ehdottaa, että budjetoidaan 2 350 euroa kahvitarpeisiin ja 200 euroa
toimistotarvikkeisiin. Atte kannattaa. Budjetoidaan 2 350 euroa kahvitarpeisiin ja
200 euroa toimistotarvikkeisiin.

b. Muut
Atte huomauttaa, että olisiko tarvetta hankkia Ynnälle oma kaiutin tapahtumia
varten esimerkiksi musiikin soittamiseen. Sara sanoo, ettei kaiutin välttämättä ole
tarpeellinen hankinta tällä hetkellä. Mietitään kaiuttimen hankintaa tarpeen
mukaan tulevaisuudessa.

23. META
Mikko sanoo, että kyselkää vanhoilta pestien haltijoilta tunnukset sähköposteihin. Mikolta
voi kysellä teknistä tukea. Erika kysyy Ynnän sivujen käyttäjistä. Mikko kertoo hoitavansa
käyttöoikeudet ynnän sivuille, kunhan uudet hallituslaiset luovat käyttäjät Ynnän sivuille.
Sara kysyy, halutaanko pitää iltakoulua hallituksen yleisistä käytänteistä. Juuson
mielestä iltakoulu olisi hyvä pitää, ettei HV-mökille tule liikaa asiaa. Sara hoitaa iltakoulun
ajankohdan ja ohjelman. Eemeli kysyy, pitääkö JYY:lle laittaa sähköpostia ennen
kulkulätkien noutamista. Juuso vastaa, että kannattaa laittaa sähköpostia ennen
toimistolle menemistä.

24. Seuraava kokous
Juuso selvittää seuraavan kokouksen ajankohdan noin kahden viikon päähän.

25. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Juuso Kinnunen päätti kokouksen ajassa 18.07.

Liitteet
1. Kokouksen 1/23 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2023

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Juuso Kinnunen Mikael Myllymäki
Puheenjohtaja Sihteeri


